

EU-Konformitätserklärung

EU Declaration of Conformity

Nr. / No.: 01-10.21_c

– Original –

Wir / We:
Anbieter
Provider

Murrelektronik GmbH

Anschrift:
Address

**Falkenstraße 3
71570 Oppenweiler
GERMANY**

erklären in alleiniger Verantwortung, dass das(die) Produkt(e)
declare under our sole responsibility that the product(s)

Produktbeschreibung /
Product description

Steckverbinder, wiederanschießbar und nicht wiederanschießbar, ohne Leitung, mit offenem Leitungsende sowie Verbindungsleitungen für Spannungen $\leq 50V$ AC bzw. $\leq 75 V$ DC, Serien: M8, M12, RJ45, MSUD, MQ15, SVS, MDC, MSC

Connectors rewirable and non-rewirable, without cable, with open-ended cable and connecting cables for voltages $\leq 50V$ AC or $\leq 75 V$ DC, series: M8, M12, RJ45, MSUD, MQ15, SVS, MDC, MSC

mit den wesentlichen Anforderungen der folgenden Europäischen Richtlinien übereinstimmen:
comply with the essential requirements of the following European Directives:

EU Richtlinie 2011/65/EU (RoHS - Richtlinie) des EUROPÄISCHEN PARLAMENTS UND DES RATES vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten (Neufassung) inklusive delegierte Richtlinie (EU) 2015/863
Directive 2011/65/EU (RoHS Directive) of THE EUROPEAN PARLIAMENT AND OF THE COUNCIL of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment (recast) including delegated directive (EU) 2015/863

Die Übereinstimmung mit den Anforderungen dieser Richtlinie wurde durch Anwendung folgender Norm geprüft:
The compliance with the requirements of these directive was examined by application of following standard:

EN IEC 63000: 2018 Technische Dokumentation zur Beurteilung von Elektro- und Elektronikgeräten hinsichtlich der Beschränkung gefährlicher Stoffe (IEC: 2016)
Technical documentation for the assessment of electrical and electronic products with respect to the restriction hazardous substances (IEC: 2016)

Prüfberichte-Nr. / test reports No.: A-173-21, A-174-21, A-175-21, A-176-21, A-038-23, A-016-24, A-022-24

Oppenweiler, 05.02.2024
Ort und Datum der Ausstellung
Place and date of issue


Ernst Greisiger
Leiter Prüfzentrum
Head of Test Center


i.V. A. Schuffenhauer
Head of R&D
Global Business Unit Connectors